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Stichting Wijkraad Buitengebied Breda Zuid-West 
Secretariaat 
Oude Rijsbergsebaan 33 4838 BH Breda 
+ 31 765211117 
www.wijkraadbredazw.nl 
info@wijkraadbredazw.nl 
 
 
Bijeenkomst wijkraad Buitengebied Breda Zuid-West 
12 mrt. 2024, Gemeenschapshuis Kievitslaar 
 
Afwezig: Wijkagent en Boa 
     

Agendapunten Doorgenomen n.a.v. agendapunten Actielijst 
1. Opening 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1a. De wijkagent 
       heeft te melden 
 

Paul opent de vergadering om 20.07 met een bijzonder 
welkom aan aspirant wijkraadsleden Ron van Gasteren, 
Ingeborg Kalwij en Ton Jumelet. 
Rien komt afscheid nemen als wijkraadslid en verhuist uit 
ons gebied, naar de binnenstad van Breda. 
Paul staat even stil bij het overlijden van Joan kort na de 
jaarvergadering, een onverwachte gebeurtenis toch nog. 
 
Als kennismaking met de potentieel nieuwe 
wijkraadsleden stelt iedereen zich voor. Ron woont aan 
de Oude Liesboslaan en zou de ‘wijk’ van Esther kunnen 
overnemen. Ingeborg woont aan de Sprundelsebaan 113, 
Ton naast de vroegere Puitenkuil op Sprundelsebaan 111. 
 
Wijkagent en BOA hebben zich afgemeld. Zij willen wel 
graag van tevoren de data van de bijeenkomsten 
ontvangen, zodat ze in hun rooster rekening met onze 
vergaderingen kunnen houden. 
   

 

2. Ingekomen 
agendapunten 

 

Ervaringen website 
Paul geeft aan dat de website beheerd wordt als portaal 
voor informatie voor de buurt. Gera meldt dat de namen 
bij artikelen verwijderd moeten worden en vraagt of de 
derde nieuwsbrief nog toegevoegd kan worden. 
*** 
Link naar site toevoegen. Evenementen toevoegen, o.a. 
dorpsfeest Effen 25 augustus 2024 

1. Wijkagenda en contacten op het stadskantoor: 
PH de wijkraad is in overleg met de gemeente PB 
en PH. Loopt goed. Bij de gemeente is een 
agenda weggelegd. Overleg over maaien en 
snoeien, grondaankopen, bagvenpark, bouwen 
liesboslaan, Rithmeesterpark contra familie Roe-
lands trippelenberg, Parkeerplaats camping he-
renboeren, René van Haperen, HSL geld is 2 mln 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gera afspraak maken met 
Rien/Martijn 
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voor beschikkbaarvoor bomen en aanpassingen, 
is nog 1,6 mln van over en dat moet nog bestemd 
worden voor boomaanplant, maar nog niet veel 
grond beschikbaar. Geld is besteed aan andere 
dingen, maar moet nog terug komen voor juiste 
besteding. PH gemeente heeft 11 hectare grond 
gekocht bij mastbos. Zou bijvoorbeeld ook nog in 
EVZ Bijloop gestoken kunnen worden. PH zijn din-
gen begeurd buiten oins weten om. Windmolens 
participatie loopt ook  en gaat er aan komen. Is 
alleen nog niet duidelijk wat we er mee kunnen 
doen. Tegen die tijd komen we daar wel voor bij 
elkaar. PH galderse meren is ook zo iets, kerk van 
liebos. Zit tegenwoordig wijn handelaar in 
Straatje bij bouwen is ook actueel prject, kerk-
plein Effen en lachgasgebruik. Komt afsluiting 
voor. 
PH we zijn blij dat we dit zo op papier hebben 
staan, lopen dit ieere bijeenkomst weer na. Heeft 
lang stil gelegen maar we lijken nu toch weer op 
gang te zijn. AH had laatste verg.  vragen gesteld 
aan Peter Bosman en binnen week was er reactie. 
PB ja heeft nieuwe secretaresse die snel reageert. 
PB binnekort is er een bijeenkomst met de 
wethouders over HSL geld. Blijft een rare 
systematiek die ze toegepast hebben. GH zou er 
echt een rel van maken. PB wethouders willen nu 
in juni bij elkaar komen met alle wethouders en 
alle wijken. 
Elke maand vergadering bij gemeente met PB en 
PH met Henk vd Corupt (wijkmanager) en Peter 
Bosman. 

2. Verkeer, zie brief Leursebaan. Is verkeerspro-
bleem in Breda. Gemeente wil zo min mogelijk 
vverschillende snelheden. Wij hebben brief van 
bewoners Leursebaan ook meegenomen. Ver-
keersplan Sprundelsebaan Rithsestraat: CJ Uit 
jaar vergadering kwam naar voor dat hardrijden 
er niet uit te krijgen is, maar komt wel steeds 
meer vrachtverkeer, waar deze wegen niet voor 
bedoeld zijn. Zou het een idee zijn om voor 
vrachtwagens een vaste route in te stellenm 
waarbij vrachtverkeer maar in één richting rijdt 
tijdens bepaalde tijden. RG: tijden werkt niet. 
Rondje zou wel idee zijn. PH wel rekening bblijven 
houden met landbouwverkeer. PH zou ook pas-
seerplaatsen kunnen maken. Is indertijd afgewe-
zen door gemeente. We nemen het mee. 
MQ situatie parallelweg versmallingen. Moeilijk, 
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maar zullen ook meenemen. 
Ton;: sprundelsebaan is racebaan. PH is niets aan 
te doen. Als de weg slecht is klaagt iedereen over 
wegdek en is het nieuw asfalt dn rijdt men te 
hard 

3. Ontwikkeling Bagvenpark 
GH zijn bij bijeenkomst geweest. PH komt star-
bucks en gofresh. Men wil ruimte opdelen. GH 
volgens bestemmingsplan mag niet meer restau-
rants. Verkeersafwikkeling is gebeurd, ook partici-
patiebijeenkomst. Bezwaar maken kan, maar 
haalt niets uit. 
Lichtmast mag in principe ook niet alles op, maar 
ze doen het wel. GH was interessant maar ze 
gaan gewoon door. 

4. PB ter info status gesprek wethouders. Proberen 
we ook aan tagel te krijgen, Lukt nog niet, al heb-
ben we wel de toezegging gekregen. Andere za-
ken kunnen dan aan de orde komen. Tussen be-
ging juni en eind juli komt er een bijeenkomst 
voor alle wijkraden. Wijkraden wordt verzocht 
aan te geven waar ze graag over willen praten. Op 
basis daarvan wordt bijeenkomst opgezet, waar-
bij wethouders komen acteren, zo i sbeloofd. 
Ze willen graag weten waart de wijkraden over 
willen praten.  PB helaas worden wethouers ook 
doorlopend vervangen. Lis: wie moet je dan heb-
ben? PB taken wethouders zijn zo versnipperd 
vaak doen verschillende wethouders allemaal een 
beetje op één beleidsterrein en is er niet meer 
één verantwoordelijke. Kunt ze helaas niet mak-
kelijk bereiken, als je vrienden of kennissen hebt 
bij de gemeente gaat het wel vaak vlotter. PB veel 
ammbtenaren zijn ook weg, werksfeer scchijnt 
minder goed te zijn. AH er is ook niemand meer 
die elkaar kent bij de gemeente 

5. Secretariaat 
Cock is tijdelijk secretaris. Hij doet het graag en 
goed. Hij blijft het doen en krijgt applaus van de 
wijkraad. 

6. Effen de Rith schoon: Dit vind plaats op 20 april, 
bermbende Liesbos op 6 april CJ waarom niet wat 
later, als sloten weer droof staan? Ph maakt niet 
uit. LS zijn er al spullen gereserveerd bij de ge-
meente. CJ bevestigt. PB heb vraag weggelegd bij 
COA Krabbebosschen of mensen daar misschien 
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nee zouden kunnen helpen. RG moet wel op pro-
vinciale en rijksw wegen voldoen aan speciale 
richtlijnen. 

 
 
*****Nieuwe website 
Rien en Martijn (beide afwezig) zijn al bij elkaar gekomen 
met Marion. Volgens Gera is het grotendeels klaar. Zij 
heeft foto’s en tekst aangeleverd dus ze zouden daarmee 
verder moeten kunnen. Paul vraagt naar het aantal 
adressen dat via de  website bereikt wordt. Gera heeft de 
aantallen niet paraat. Het is zaak de website zo 
aantrekkelijk mogelijk te maken met bijv. vermelding van  
activiteiten. Voorstel van Ad, gegevens van de facebook 
pagina “Effen en omstreken” gebruiken, deze heeft 722 
volgers en misschien moeten we zelf vaker nieuwtjes 
aandragen. Gera is bereid in het proces te begeleiden. 
 
 
Wijkagenda 
Er is de afgelopen vier maanden weliswaar contact 
geweest met de Henk van de Corput en Peter Bosman  
maar geen bijeenkomst voor de wijkagenda. Afspraken 
worden steeds geannuleerd, er is op het stadskantoor 
duidelijk een gebrek aan personeel. Paul heeft wel 
contact met Sara, eerder gesprekspartner van de 
kerngroep en alle wijkraden met de gemeente en zij vindt 
dat we met de sociaal manager en Peter moeten 
communiceren over de problemen die er spelen. De 
groep “Misstanden op de Rith” is druk doende 
handhavingsverzoeken neer te leggen bij de gemeente 
voornamelijk pro natuur en contra de ondernemer. Zij zijn 
in de regel goed geïnformeerd, vaak beter dan wij. Voor 
Piet blijft de aanwezigheid van Mevr. Van Walsum bij de 
besprekingen van de wijkagenda een bron van ergernis, 
zij heeft niets van doen met de onderwerpen die ons als 
wijkraad aangaan en fungeert slechts als stoorzender. 
Er is weer een bijeenkomst geweest over de plannen met 
Rithmeesterpark 3 waarbij noch Dirk Roelants noch de 
ZLTO waren uitgenodigd dus Piet heeft Dirk erbij 
gevraagd. Het is nog steeds niet duidelijk wat er precies 
gaat gebeuren. Dirk heeft voor zijn plannen om natuur 
inclusief te gaan boeren alle grond nodig die ten zuiden 
van het fietspad ligt. De gemeente eigenlijk ook om  er 
bedrijventerrein van te maken. Er moet sowieso een 
wijziging van het bestemmingsplan komen. Bij een 
vervolgbijeenkomst wil in elk geval ook de ZLTO 
uitgenodigd worden.  
Veiligheid Effenseweg 
Er zijn klachten van bewoners binnengekomen over de 
snelheid van het verkeer en de onveiligheid voor 
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voetgangers. De gemeente heeft metingen gedaan en 
geconcludeerd dat de gemiddelde snelheid acceptabel is 
dus wordt er geen actie ondernomen. Er zijn vragen over 
hoe er is gemeten, op welk tijdstip en of de gemiddelde 
snelheid het criterium mag zijn voor eventueel te nemen 
maatregelen. 
Lichtmast Bagvenpark  
Ook hier klachten van omwonenden. De verlichting zou 
synchroon moeten lopen met zonsop- en zonsondergang. 
Op bezwaren wordt niet gereageerd zoals al eerder onze 
ervaring was. Er zijn nu weer geruchten dat er een 
tweede restaurant gaat komen, ook daar hebben wij ons 
eerder tegen verzet. Er zit kennelijk een machtige 
organisatie achter dit project. Paul gaat beide zaken 
aankaarten bij wethouder Arjan van Drunen. 
Overname secretariaat 
Joan stopt als wijkraadslid en dus ook met het 
secretariaat vanwege gezondheidsproblemen. 
Als Martijn de verslagen blijft maken wil Cock wel een 
keer komen kijken wat het in feite inhoudt en de taak 
wellicht overnemen. 
(inmiddels is bekend dat Martijn akkoord gaat) 
Ook Esther stopt als lid ook vanwege haar gezondheid die 
in haar geval gelieerd is aan de gevolgen van covid. 
We weten allemaal dat nieuwe kandidaten moeilijk te 
vinden zijn dus allemaal actief rondvragen in je omgeving 
en de vacatures bekendmaken bij de uitnodiging en het 
jaarverslag voor de jaarvergadering. Dit wordt huis aan 
huis verspreid, hopelijk levert het wat op. 
 
 
 
 

 
3. Vaststellen 

notulen 21 juni 
2023 

 
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld 

 
 
 
  

 
4   Ingekomen/ 
uitgaande post 
 

 
Voor de werkgroep A16/HSL is een bedrag beschikbaar 
gesteld voor geluidscompensatie en een integraal 
maatschappelijk groenplan voor de gebieden langs de 
vier deelnemende wijk- en dorpsraden. Het eerste is 
nagenoeg afgehandeld maar aan het groenplan is nog 
niets gedaan. Het moet dit jaar besteed worden. Er zijn 
echter niet genoeg ecologen dus is er nog geen boom 
geplant. Om te voorkomen dat dat geld straks verdwijnt is 
een brief gestuurd naar het College van B&W. 
 
Er is bericht binnengekomen dat de subsidieaanvraag 
voor 1 oktober ingediend moet zijn tot schrik van Lisette, 
zij heeft dit bericht niet ontvangen. Er worden wat ideeën 
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Ingebracht omdat er nog een bedrag te besteden is. 
Misschien een nieuwe lap-top, er moeten in elk geval een 
aantal nieuwe buurtbordjes aangeschaft worden want er 
zijn er al een stel gestolen. 

5  Evaluatie       
lopende zaken 

 
- ZLTO 
Binnenkort heeft Johan Luijks van ZLTO een gesprek met 
Peter Bakker over in hoeverre de ZLTO de gemeente kan 
ondersteunen in de energietransitie en het CO2 neutraal 
bouwen. ZLTO den Bosch is daar ook bij betrokken. 
Ook is gesproken over een  vervolg op het project 
omgevingsvisie. Het project is voorlopig stilgelegd omdat 
er geen duidelijkheid is over wat Den Haag en  
Brussel hierin gaat beslissen. Ook bezocht, het 
Kwaliteitsnetwerk Landbouwverkeer West Brabant. Er 
wordt heel veel gebouwd en weinig aandacht besteed 
aan de verkeersbewegingen die daarmee gepaard gaan 
met als gevolg, sluipwegen, opstoppingen en overbelaste  
  wegen in het buitengebied en door dorpen. 
- Buurtpreventie functioneert naar wens 
- Gezamenlijke Wijk- en Dorpsraden 
  21 september is er weer een bijeenkomst en het was       
   twijfelachtig of die door zou gaan bij gebrek aan    
   aanmeldingen. Niet verwonderlijk volgens Paul, contact 
   krijgen met wethouders en ambtenaren gaat zo  
   moeizaam dat op enig moment de motivatie ver te  
   zoeken is. Paul en Piet zullen de bijeenkomst bijwonen. 
- Zorg 
  Stib, Steunpunt Informele Zorg gaat verder onder de 
  naam BredaMantelzorg en is nu gevestigd aan de 
  Wethouder van Haperenstraat 36C. Zij hebben een  
  nieuwe website www.bredamantelzorg.nl Niet  
  onbelangrijk, alle ondersteuning die zij bieden is gratis. 
- Windmolens 
   Binnenkort wordt de werkgroep energie A16  
   opgeheven en gaat verder via bestaande kanalen.    
- Items voor de nieuwsbrief 
   Wellicht het bovenstaande over stib 
   Nieuwe bewoners Krabbebossen 
   Gerestaureerde gemeenschapshuis Effen 
   Item voor de jaarvergadering 
   Voorzieningen wonen en werken 
                       

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6 Datum volgende 
vergadering 

De volgende vergaderdatum is al vastgelegd op  
14 november in Kievitslaar en zal vooral in het teken 
staan van de jaarvergadering op 9 jan. 2024. 

 
 
 

 
 

http://www.bredamantelzorg.nl/
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7 Rondvraag 

 
Piet over de kerk van Liesbos. Deze is nu in handen van 
een investeringsmaatschappij uit Amsterdam. Zij zijn 
bereid tot een gesprek over de bestemming van de kerk.  
Momenteel is er een wijnhandel gevestigd. 
Ad vraagt of de verlichting in de straat ’s avonds 
uitgeschakeld kan worden. Doel is dat er minder hard 
gereden wordt. Leuk bedacht maar uiteraard geen 
haalbare kaart. Verder vraagt hij om uitbreiding van het 
speeltuintje waarvan toch wel frequent gebruik gemaakt 
wordt. 
Verder geen zaken aan de orde zijnde sluit Paul de 
vergadering om 22.15 uur. 

. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


